



Po Leung Kuk  
Lo Kit Sing (1983) College

保良局羅傑承 (一九八三) 中學

Cheung Hong Estate, Tsing Yi, N.T., Hong Kong 香港新界青衣長康邨

Tel: 2497 7110  
Fax: 2431 1156

Dear Parents,  
致綠社中一級家長:

P18043

**Green House T-Shirt Fee Collection**

**購買綠社社衫**

In connection with the Cheering Team Competition on our annual Sports Days, all F.1 Green House members are going to purchase a house T-shirt. The educational meaning of it is to foster unity and pride. The price of the T-shirt is HK\$37. All the members should pay the fee in cash and hand it to the Green House Master, Mr Cheung Chi Pang on or before 12<sup>th</sup> October, 2018. If you have any query, please feel free to contact Mr Cheung Chi Pang.

本校每年一度的陸運會將於十月下旬舉行，各中一級同學將代表自己所屬社別參與社際啦啦隊比賽，為提高綠社啦啦隊同學的士氣，本校綠社擬為各中一級社員代為集體購買具代表綠社的啦啦隊社衣，每件社衣價格為港幣三十七元。務請各中一級綠社社員於十月十二日或以前，以現金形式繳付有關費用予綠社社監張智鵬老師。如有任何查詢，請與張智鵬老師聯絡。

Please acknowledge by replying the slip below with cash and return to Mr Cheung Chi Pang on or before 12<sup>th</sup> October, 2018.

敬請填妥回條，著學生將回條及現金於十月十二日交回張智鵬老師。

Po Leung Kuk Lo Kit Sing (1983) College  
保良局羅傑承(一九八三)中學

Law Wing Chung, Principal 羅穎忠校長  
10<sup>th</sup> October, 2018 二零一八年十月十日



Reply Slip 回條

P18043

I acknowledge the receipt of the circular concerning "Collection of the Fee for Purchasing the T-shirt of Green House".

I will pay the fee in cash on or before 12<sup>th</sup> October, 2018.

本人已知悉 貴校來函有關「購買綠社社衫」事宜，並會於十月十二日透過子女以現金付款。

Name of Student 學生姓名：\_\_\_\_\_

Class 班別：\_\_\_\_\_ CSNO 班號：\_\_\_\_\_

Name of Guardian 監護人姓名：\_\_\_\_\_  
(Block Letters 中文正楷)

Signature of Guardian 監護人簽署：\_\_\_\_\_

Date 日期：\_\_\_\_\_